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INTERPELACJA  

 

 

 
Dotyczy: Dewastacji dokonywanych w Parku Rataje. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W związku z licznymi dewastacjami na terenie Parku Rataje o których informują zarówno 

media, jak i sami mieszkańcy proszę o informację, jakie działania Miasto Poznań podejmuje obecnie 

oraz jakie planuje podjąć celem wyeliminowania podobnych zdarzeń w przyszłości.  

 Park Rataje, jako największa inwestycja tego typu w Polsce w ostatnich latach wymaga 

podjęcia zdecydowanych działań mających na celu ochronę obiektów zlokalizowanych na jego 

terenie. 

 

 
 
 
        Z poważaniem, 

 

    (-)  Łukasz Kapustka 

 

              Radny Miasta Poznania 


